



Quantum Exploration Facilitator & Spirit Messages Channelling

Facilitatrice d'Explorations Quantique & verbalisation des messages des anges.

What are *quantum exploration* and *chanelling*?

Quantum exploration takes the soul through time and space, along an energetic thread to places where lies the information from different earthly experiences, to help understand the current earthly experiences. This allows assembling pieces of a puzzle to better understand the reasons and meanings of the current earthly experiences. It also allows communicating with beings through time and space. Finally, with the information received, we are more empowered in our choices to let go, release, and clear energies that are no longer serves, and heal.

L'exploration quantique emmène l'âme à travers le temps et l'espace, le long d'un fil énergétique jusqu'aux endroits où se trouvent les informations des différentes expériences terrestres, pour aider à comprendre les expériences terrestres actuelles. Cela permet d'assembler les pièces d'un puzzle pour mieux comprendre les raisons et les significations des expériences terrestres actuelles. Elle permet également de communiquer avec les êtres à travers le temps et l'espace. Enfin, avec les informations reçues, nous sommes plus autonomes dans nos choix pour lâcher prise, libérer et dégager les énergies qui ne servent plus, et guérir.

Chanelling is the same physics as intuitions. It is to remain open to spiritual energies so to receive the information and/or guidance on topics of interest. We all receive these inspirations, but we doubt their values. Meanwhile, as taking actions on my inspiration were lifesaving to me, I trust them implicitly. And for you, all I do is remain open to your spirits guides messages and verbalize them to you during a conversation.

More information, please email at sophie@orchidhealings.com.

Le chanelling ou inspiration consiste à percevoir les énergies spirituelles qui continent des informations, des guidances sur des sujets d'intérêts. Nous recevons tous ces inspirations, mais nous doutons de leurs valeurs. Toutefois, comme ce sont elles qui m'ont aidé à sortir du trou, elles sont devenues ma référence. Donc, je ne fais que verbaliser ce que je reçois durant une conversation.

With Love & Care,

Avec affection et considération,

Orchid.